
 
Hvorfor bør jeg organisere meg? 

Jenny Tran, rådgiver, Norges Farmaceutiske Forening 
Tlf: 915 12 419, jenny@farmaceutene 

 

Da jeg var student visste jeg ikke helt hva en fagforening var eller hva de faktisk gjorde. 
Derfor var det heller ikke så viktig for meg å være organisert. Etter endt studie fikk jeg tilbud 
om å jobbe hos Norges Farmaceutiske Forening. Hva er mine arbeidsoppgaver, og hva har 
jeg lært? Hvorfor bør du organisere deg istedenfor å være en gratispassasjer? Dette vil du få 
svar på! 


